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De ALV was deze keer bij De Watersteeg in Veghel. Er waren 55 leden aanwezig en 14 
afmeldingen.  

● Vanuit de RVB was Miriam Haagh aanwezig om het een en ander te vertellen over 
BZ. 

● Als gastspreker hadden we Anny Jordans uitgenodigd. Anny heeft jarenlang bij BZ 
als diëtiste gewerkt en kwam iets vertellen over gezonde voeding, vitamines en 
supplementen. 

● Na 9 jaar vanaf de oprichting treedt Ans Vermeulen af als bestuurslid. Ze wil wel 
de wandeltochten blijven organiseren. Als dank kreeg ze een attentie voor haar 
inzet.  

● IVM zijn gezondheid treedt Hans Brukx af en ook hij wordt beloond met een 
attentie.  

● Als nieuw bestuurslid treedt Anny Jordans aan en neemt het 
penningmeesterschap over. 

 

We hebben ook nog andere activiteiten georganiseerd. 

● Op 4 april een wandeltocht vanuit Compostella in Zeeland. Er waren 3 afstanden 
uitgezet, 10 km, 7 km en 3,5 km, zodat de niet ervaren wandelaars ook mee 
kunnen wandelen. Er waren 40 deelnemers. 

● Op 25 april een fietstocht vanuit Sint Jan in Uden naar Sint Petrus in Boekel. De 
lunch in Boekel en de hapjes bij terugkomst in Uden waren voortreffelijk. Dit keer 
waren er 52 deelnemers waaronder 8 introducees. 

● Op 1 juni een boottocht vanuit Engelen over de Dieze en de Maas. Er was koffie 
met gebak en een prima lunch. Er waren 69 leden en 12 introducees aanwezig. Er 
werd volop gekletst en bijgepraat. Al met al een gezellige dag. 

● Op 3 oktober een fietstocht vanuit De Wellen in Oss. Omdat we deze keer de Maas 
overgingen en er geen BZ-locatie is, moesten we zelf voor een lunchpakket 
zorgen. Bij terugkomst bij De Wellen hadden we een 3-gangen menu. Er waren 45 
deelnemers waarvan 10 introducees. 2 Personen sloten zich aan bij het diner. We 
hadden dit jaar wel pech vanwege het weer. Beide fietstochten hebben we dit jaar 
moeten verzetten, maar beide dagen hadden we prima weer. 

● In oktober hebben we nog een workshop bloemschikken gehad bij 
“Flowersbylotte” in Volkel. De deelnemers werden over 3 groepen verdeeld en in 
totaal waren er 39 personen die meegedaan hebben. 

● In november hebben Jan Timmermans en ondertekende een gesprek gehad met 
Simone Leijdekkers. Zij is communicatieadviseur binnen BrabantZorg. Zij wilde 
ons interviewen wat G’Oud doet, wat de sfeer is, hoeveel leden wij hebben met 
als doel een leuk bericht te schrijven voor intern (huidige medewerkers) en extern 
via social media. 

● In totaal is het bestuur 4 keer bij elkaar geweest.                                    
● Overleden: Piet Kremers, medeoprichter en bestuurslid (penningmeester) van 

G’Oud. 
● Er hebben zich dit jaar 30 nieuwe leden aangemeld. Door het jaar heen hebben 

21 leden om diverse redenen hun lidmaatschap opgezegd.  
● In totaal hebben we per 1 januari 2025 147 leden. 

Franca van Lanen. 


